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PROTOKÓL NR 32/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOML.NALNLI

r P2RZADKU PUBUCZNEGO
ODBYTEGO DNIA 22 KWIETNIA 2OO5 ROK(I

Komisja w skladzie wg lr-sty obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu
rozpocz$a posiedzenie o godz. 1 3'''.
Na posiedzeniu obecny byl równiez Wiceburmistrz Janusz Wolniak.

Porz4dek posiedzenia:
l. Sprawozdanie z funkcjonowania Targowicy Miejskiej.
2. Analiza materialów na sesjg.
3. Sprawy ró2ne.

4d.1.
Komisja zapoznala sig z informacjq o funkcjonowaniu Targowicy Miejskiej /w zalqczeniu

do protokolu/.
Radny Stefan Fiutek zapyta| jak kierownik poradzi sobie z utrzymaniem czystoéci na

targowicy zwierzEcej,jeéli zostanie ona przeniesiona na teren targowicy miejskiej.
Kierownik Leslaw Jezewski odpowiedzial, 2e jezeli targowica bgdzie miaia byc

przeniesiona, to trzeba bgdzie wyasfaltowaó teren przeznaczony pod handel zwierzgtami.
Radny Krzysztof Chalupka powiedzial" 2e teren wokól Sciezki biegn4cej przez pola od Al.

J. Pilsudskiego obok PZU jest zaSmiecony.
Burmistrz Janusz WoZniak odpowiedziat, ze nie jest to teren gminy. Zostanq podjpte

dzialania zmierzaj1ce do uprz4tnigcia terenu przez wla$cicieli.
Radny Wojciech Bilewicz proponuje, aby posprzqtaó, a wlaScicieli obciqzyó kosztami.
Kierownik ZRB Leslaw Jezewski wyjaénil, ze nie ma wystarczajqcej iloSci ludzi, aby to

zrobió.
Przewodnicz4cy Komisji Kazimierz Michalski przypomnial,2e Komisja ma w planie pracy

posiedzenie wyjazdowe iwyrazit nadziejg, ze do tego czasu zostanie wszystko uprz4tnigte.
Kierownik Leslaw Jezewski powiedzial, 2e w soboty na targowicA przyje2dza okolo 80

samochodów. W planie jest rozszerzenie asortymentu handlu w soboty. Funkcjonowanie targowicy
w soboty jest i w dalszym ci4gu bgdzie rozpropagowywane w okolicznych powiatach.

Uwag nie zgloszono.

Ad 2.
Ph. 3.
Przyiqcie porzq.lku obrq¿Í.

Burmistrz Janusz Woániak poinformowal, 2e inne komisje wnioskuj4 o przesunigcie pkt. 23
na pozycjp 8.

Pkt. 6.
Spraw ozdani e z pracy Burm i strza mi qdz¡, se sj am i.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 23.
Llchv,ala w sprawie przyjqcia sprcwozdania z wykonania budietu miasÍa i gminy Jqdrze.jów za
2001 rok oraz udzielenia absoluforium Burmi,ctrzowi Miasta Jqdrzeiowa.

Uwag nie zgloszono.

Pkr. 21.



(lchtvala w sprcrwie zmian w bud2ecie miasta i gynin.y na 2005 rok.
Burmistrz Janusz Woániak poinformowal, 2e Spoleczny Komitet Budowy Gazoci4gu od

ubieglego roku chcial przekazaó pieni4dze na cel spoleczny. Byla mowa o boiskach, ale okazalo
sip, ze dzigki dofinansowaniu pienigdzy wystarczy. W zwiqzku z tym zdecydowano, ze pieniqdze
bgd4 przeznaczone na brodzik i zjeidialnie. Brodzik bedzie wewnetrz ptywalni, natomiast na rurQ
trzeba bgdzie dobudowaó. Zgodnie ze wstgpnym kosztorysem pienigdzy powinno wystarczyó.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 25.
(lchu,ala w sprawie uchwalenia Gminnej Sfrategii Romriqzyrtaniu Problemów Spolecznych.
Uwag nie zgloszono.

Pkr. 26.
(lchwalaw sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedazy ipodawania napojów
o,Oo¡n¡6v,ych.
Uwag nie zgloszono.

Pkt.27.
(lch.wala w sprau,ie v'yrazenio opirtii dolyczqcej lih,aidacji szpitala im. Jqdrzeja Siadeckiego
v, Kaft¡wicach, dzialajqcego jako samodzielny publiczny zaklad opieki zdrowofnej.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 28.
Uchwala w sprcnuie wyraienia opinii dolyczqcej likwidacii Samodzielnego Publicntego Zaklaút
Opieki Zdrowofne.j Szpitala im. ['rof. Emila Michafowskiego w Kato'wicach.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 29.
(lchwala w sprow'ie zatwierdzenia tar¡f Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie za
zbiorowe zaopatrzenie w wodq i zbiorr¡we odprowadzanie icieków.

Zastepca Kierownika ZW|K Bo2ena Janus poinformowala, 2e projekt uchwaly zostal
przygotowany ze wzglgdu na koncz4cy sig okres obowi4zywania poprzednio podjqtej uchwaly.
Kierownik zakladu zloLyl wniosek do Burmistrza, który po weryfikacji przedstawil projekt
uchwaly. Podwyzka dla czteroosobowej rodziny wyniesie 84 grosze miesipcznie.

Przewodniczqcy Komisji Kazimierz Michalski zapytal, czy jeili Rada nie zatwierdzi taryf
wejdq one w 2ycie.

Pani Janus wyjaSnila, ze do czasu wejScia w zycie nowej ustawy obowi4zuj4 przepisy
mówi4ce, 2e taryfy i tak wejd4 w zycie.

Przewodnicz4cy Komisji Kazimierz Michalski uwaza, ze niewielkie podwyZki nie s4
odczuwalne dla mieszkaúców;jeSli sip tego nie bpdzie robió bedzie znaczna podwyzka raz na kilka
lat. Przewodnicz4cy zapyLal,jaki zyska osi4gn4l Zaklad za ubiegly rok.

Pani Cudzilo odpowiedziala, 2e zysk wynosil 85 000 zl, z czego polowp odprowadzono do
budzetu gminy.

Radny Krzysztof Chalupka zapyla| co zostalo zrobione za pieni4dze z taryf za Scieki
przeznaczone na remont Imhoffow.

Pani Janus odpowiedziala,2e zostal zrobiony projekt.
Burmistrz Janusz Wolniak poprosil, aby Kierownik Lato przygotowal na sesjg odpowiedzi

na pytania w sprawie budynku przy ul. Pilsudskiego.
Radna Maria Baraúska uwa-Za, ze skoro Zaktad osi4ga zyski, to nie powinno byé podwyzek

cen wody i Scieków
Komisja opiniowala projekt uchwaly:
Za
Przeciw

- 0
- 2



Wstrzymalo sip

Pkt. 30.
Uchwala w sprawie uchwalenia wieloletniego programu int+,est¡,cyjnego na lala 2005 2008.

Radny Stefan Fiutek wnioskuje o dopisanie zadania'.,,Budowa chodnika w Mnichowie"
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Wipcej uwag nie zgloszono.

Pkt. 3 I.
Sprmvozdanie z dzialalnoíci Oírodka Pomocy Spolecznej w Jqdrzejow'ie za 2001 rok.

Uwag nie zgloszono.

O godzinie l400Przewodnicz4cy Komisji oglosil l0 minut pruerwy.

Pkt. 32.
Informacja dotyczqca sytuacji finansowej Zarzqdu Bu$tnków Mieszkalnych w .Iqdrzejowie.

Burmistrz Janusz Woániak poinformowal, 2e za dwa miesi4ce biez4cego roku zaklad ma
ujemny wynik finansowy -205 727,40. Kierownik tlumaczy to koniecznoéci4 regulowania oplat za
centralne ogrzewanie. Do koica czerwca powinno sig to wyrównaó. Zostal przyjgty program
naprawazy, który jest wdrazany Kierownik jest zobowiqzany do wdrozenia I etapu do koúca lipca,
a II etapu do konca puÍdziernika.

4 d . 3 .
Przewodnicz4cy Komisji Kazimierz Michalski poinformowal o IV edycji konkursu

,,Bezpieczna Gmina"
Burmistrz Janusz Woániak zaproponowal, aby wróció do sprawy monitoringu miasta.
Radny Krzysztof Chalupka poprosil, aby pomóc w przyspieszeniu procedur zwiqzanych

z budowq amfiteatru.
Radna Maria Baraúska zapytala, ile jest podaú w sprawie przyznania mieszkania w nowo

budowanym bloku komunalnym.
Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzial, 2e n\e zna doktadnej liczby, ale bardzo duzo.

Na tvm posiedzenie Komisii zakohczono o godz. 1410.
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